

## Kansantaloustieteen Opiskelijat ry

### Hallituksen kokous 6/2021

Aika: 25.8.2021 klo 19:00

Paikka: Etäyhteys

Paikallaolijat: Lauri Ala-Mursula, Saara Vainio, Noora Pumpanen, Cesilia Kivelä, Venla Sainio, Janella Lehtinen, Eetu Mänttari, Mikko Vanhala, Julia Koistinen, Amanda Luoma, Emma Meriläinen, Aapo Rouvari, Sakari Karisto, Anna Leskinen, Väinö Tuovinen

Muut paikallaolijat: Antti Ahtiainen, Tatu Hiltunen

#### 1 Kokouksen avaaminen

- Avattiin kokous ajassa 19.03

#### 2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

#### 3 Esityslistan hyväksyminen

- Hyväksyttiin esityslista

#### 4 Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

- Hyväksyttiin edellinen pöytäkirja

*Käsitellään seuraavaksi kohta 13 Urheiluasiat*

*Sakari Karisto liittyi*

#### 13 Urheiluasiat

- Frisbeegolf
  - Tatu Hiltunen esittää idean KTTO:n frisbeegolfkerhon perustamisesta
  - Matalan kynnyksen kerho frisbeegolfin pelaamisiin, ajatuksena pitää syksyn aikana neljän osakilpailun "KFC ProTour"
  - Kerhon ensimmäinen tapaaminen syyskuun puolivälissä  
→ Hyväksyttiin idea ja annettiin kerholle nimeksi "KFC"

*Väinö Tuovinen liittyi ajassa 19.14*

*Tatu Hiltunen poistui ajassa 19.15*

- Jalkapallo
  - WhatsAppiin on perustettu ryhmä, jossa on futiksen pelaamisesta kiinnostuneita. Ajatuksena on ollut osallistua valtsikan futispeleihin, näitä pelataan kuitenkin vasta ensi vuoden puolella, joten ei käsitellä asiaa pidemmälle tällä kertaa.
- Urheiluexcu
  - Harkitaan urheiluexcun järjestämistä esim. lokakuussa, kohteena trampoliinipuisto
  - Suunnitellaan ja keskustellaan asiasta myöhemmin syksyllä

Anna Leskinen liittyi

## 5 Talous

### 5.1 Talouskatsaus

- Talousarviossa pysyminen
  - Arviossa on pysytty, tänä vuonna tuli myös HYY:n tukea aiempaa enemmän

### 5.2 Menneet ja tulevat tulot ja menot

- Pieniä menoja liittyen mm. nettisivuihin, pankkikuluihin ja muihin hallinnointikuluihin
- Etätapahtumien palkintoihin menoja
- Fuksitoimintaan ja Kapitaaliin liittyviä kuluja tulossa
- Yrpat saaneet kerättyä rahaa

## 6 Tapahtumatoiminta

### 6.1 Tulevat tapahtumat ja niiden suunnittelu

- Kyykkä syksylle
  - Järjestetään, jos rajoitusten puitteissa mahdollista. Järjestetään alustavasti 27.9.
- Nuuksion retki
  - Ei järjestetä tänä vuonna hallituksen toimesta
- Fuksisitsit ja niiden toteutus
  - Alustavasti viikolla 37, seurataan rajoituksia ja sitä miten voidaan niiden puitteissa järjestää
- Hallituksen rasti fuksiaisiin
  - Fuksiaisiin on osallistumassa useampi hallituksen jäsen, joten ei pidetä yhtä tiettyä rastia, mutta jäsenet mainostavat hallitustoimintaa omilla rasteillaan
- KTTO:n mahdollinen rasti fuksiseikkailuun lokakuussa
  - Ilmottautuminen on tehty ja Fuksiseikkailu järjestetään 5.10.
  - Eetu osallistuu seikkailuun liittyvään koulutukseen
  - Rastia menee pitämään (alustavasti): Eetu, Emma, Saara(?), Amanda(?), Väinö(?), Noora, Anna(?)
  - Suunnittelu pari viikkoa aiemmin, viikolla 37?
- VOO:n kanssa joskus jotain peruuntuneiden bileiden tilalle
  - Järjestetään syksyn aikana VOO:n kanssa jotain, mutta seurataan rajoitusten muuttumista ja mahdollisuuksia järjestää bileet
- Turun (tai muun kansisjärjestön kanssa) kansislaisten kanssa sitsit?

## 7 Viestintä

- Katsaus
  - Instagramissa saavutettu 500 seuraajaa
- Uudet nettisivut
- Sähköpostilistan siivous

- Infokirjettä tulevista tapahtumista
- Telegram-asia?

*Julia Koistinen poistui ajassa 19.54*

## 8 Yrityssuhdeasiat

- Katsaus
- Laulukirjasponsin tilanne
  - Sponsasiat viety jo loppuun
- Career starterin tilanne
  - Paikaksi ja päiväksi sovittuna ravintola Maxine 9.11. kello 17
  - Yrityksiä on kontaktoitu tapahtumaan ja tapahtuma tulee olemaan ohjelmaltaan saman tyylinen kuin aiemmin
- Tarjottu yhteistyötä: esittely Social Sports App, matalan kynnyksen liikuntaa uusien ihmisten kanssa
  - Tarjotaan jäsenistölle yhden kuukauden maksullinen version ilmaiseksi, jota vastaan tiedotettaisiin jäsenistölle some-kanavissa ja tiedotuskanavissa, sovellus julkaistaan 3.9.
  - Lähdetään viemään yhteistyötä eteenpäin

## 9 Opintoasiat

- Katsaus
  - Tutkintorakenne on muuttunut elokuun kokouksessa siten, että todennäköisyyslaskenta 2b ei ole enää pakollinen
  - Muuttuneesta rakenteesta tiedotetaan tarkemmin sähköpostilistan kautta
  - JYM ja Ta1 kurssien päällekkäisyydestä tullut palautetta
- Oppiainekahvien tilanne
  - Järjestetään loka-marraskuussa luultavasti etänä, opintovastaavat päivittävät tarkemmat tiedot myöhemmin

## 10 Tuutorointi

- Katsaus
  - Tuutoreilla on suunniteltuna ohjelmat ja kontaktoinnit fukseihin on hoidettu
- Tuutoroinnin kulut

*Aapo Rouvari ja Lauri Ala-Mursula poistuivat ajassa 20.30*

## 11 Vuosijuhlat

- Katsaus tämänhetkiseen suunnittelun vaiheeseen
  - Pjazzan juhlatilassa, jatkopaikkoja kontaktoitu
- Vuosijuhlatoimikunnan järjestäytyminen
  - Toimikunnan jäsenet (Eetu, Cesilia, Emma, Alli, Antti, Amanda)
  - Ensimmäinen suunnittelukokous järjestetään 29.8.
- Konkreettiset välitavoitteet toimikunnalle
  - Talousarvio vujuista
  - Ohjelmaa
  - Muuta?

#### 12 GSE-sitsit

- Palaverissa käsiteltyjen asioiden välittäminen hallitukselle (Palaverissa olleet)
- Vastuunjako
  - Tapahtumatiimi ottaa tästä enemmän vastuuta, vujutiimi keskittyy vujuihin
- Hankenin osallistuminen

#### 14 Haalarimerkkien tilaaminen

- Kuka tilaa haalarimerkit, paljon, mitä merkkejä
  - Tutkitaan hintoja, Janella hoitaa

#### 15 Kapitaali

- Tuutorit hoitanut fyysiset Fuksikapitaalit
- Kapitaalihaalarimerkit tulevaisuudessa

#### 16 Vastuualuekuulumiset ja muut esille tulevat asiat

- Opinto- ja yhdenvertaisuuskysely pidetään syksyllä
- Käsitellään logoasioita seuraavassa kokouksessa

#### 18 Kokouksen päättäminen

- Päätettiin kokous ajassa 21.06



## Hallituksen kokous 6:2021.pdf

Lähetetty: 30.08.2021 | Lähettäjä: Janella Lehtinen  
janella.lehtinen@helsinki.fi

---

---

Allekirjoitusloki löytyy tämän verifikaatiolinkin takaa:  
[123ba834-0961-11ec-aab3-0e1392c96e02](#)

Tämän PDF-dokumentin sähköiset allekirjoitukset voi tarkistaa Adobe Acrobat Readerissä.